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Abstract (en)
The console (1) for mounting roller blinds is in the shape of a square plate with a hollow centre. There are two housings (23,24) in the shape of
runners symmetrically placed on the side of the console. These runners receive a removable leg (5) which projects from the lower side of the
console and is encastred in a housing on the blind runner. A ring located inside the plate has several bosses (12-15) on its internal wall for the
mounting of a fixed flange (2) and/or an operating support platform. Several notches (16,20,25) and lugs (21) on the periphery enable fixing of a
finishing cover (6) and a tulip (4).

Abstract (fr)
Console (1) pour système de montage pour volets roulants et similaires, caractérisée en ce qu'elle comprend : deux logements (23, 24) en forme
de glissière positionnés symétriquement sur un côté de ladite console de façon que l'un ou l'autre de ces logements puisse recevoir une patte (5)
amovible faisant saillie sur le côté inférieur de ladite console et venant s'encastrer dans un logement prévu dans la coulisse du volet ; une pluralité
de bossages (12, 13, 14, 15) disposés sur la paroi interne de la console (1) pour le montage d'un flasque fixe (2) et/ou d'une plaque support de
manoeuvre (3) ; une pluralité d'encoches (16, 20, 25) et d'ergots (21) sur sa périphérie pour la fixation d'un capot (6) de finition et d'une tulipe (4).
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